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PROTOKÓŁ 

XV Sesja Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 30 października 2019 r. 

XV Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich. 

Trwała od godz. 14:00 do godz. 18:10. 

Na ogólną liczbę 21 radnych obecnych było 21 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada 

Miejska może obradować i podejmować prawomocne decyzje. 

Sesję prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela Puzik. 

Zapis audio i video sesji zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. 

z 2019 r. poz. 506), dostępny jest w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej 

Gminy Strzelce Opolskie pod linkiem: 

http://bip.strzelceopolskie.pl/rada_miejska/Nagrania_transmisji_sesji_Rady_Miejskiej.html 
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Otwarcie obrad XV Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 
Opolskich

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram obrady XV Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 
Opolskich. Informuję, iż obrady Rady Miejskiej są transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - Witam wszystkich zgromadzonych1 na dzisiejszej sesji: 
Burmistrza oraz zastępców, panią skarbnik i Radnych. Witam również zaproszonych na 
dzisiejsze posiedzenie gości. Bardzo proszę panią Koordynatorkę kampanii z ramienia Gminy 
Strzelce Opolskie Joannę Hołobut o krótkie przedstawienie wyróżnionych. 

Pani Joanna Hołobut przedstawiła Wysokiej Radzie założenia konkursu oraz uczniów, którzy 
zostali wyróżnieni podczas kampanii. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - Proszę o wystąpienie uczniów wraz z opiekunami 
wyróżnionych w ogólnopolskim konkursie pod nazwą „Ja za 20 lat” w ramach kampanii 
Zachowaj Trzeźwy Umysł 2019: Zofię Ostrowską z Zespołu Placówek Oświatowych w Suchej, 
Justynę Warzechę, Dawida Howonia oraz Karolinę Warzechę ze szkoły podstawowej 
w Dziewkowicach, Michała Majkowskiego oraz Macieja Raczka z Publicznej Szkoły 
Podstawowej nr 7 oraz Kamilę Siwiec i Kaję Wirską z Publicznej Szkoły Podstawowej nr 4. 
Serdecznie gratuluję oraz proszę o przyjęcie drobnych niespodzianek. 

 
1 Zaproszenia dla gości na obrady XV sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich. 
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Kolejnymi naszymi gośćmi są pani Klaudia Michalska ze Strzeleckiej Spółdzielni Socjalnej 
laureatka w ogólnopolskim konkursie Sposób na sukces pod patronatem Prezydenta 
Rzeczypospolitej Polski organizowanym przez Centrum Doradztwa Rolniczego w Brwinowie 
za inicjatywę społeczną w postaci wprowadzenia Diety pudełkowej do oferty Strzeleckiej 
Spółdzielni Socjalnej oraz pan Ryszard Makowiecki założyciel Muzeum Sztuki Sakralnej 
w Ligocie Dolnej wyróżniony certyfikatem w wojewódzkim konkursie na Najlepszy produkt 
turystyczny Opolszczyzny 2019 przyznawany przez Opolską Regionalną Organizację 
Turystyczną. W imieniu własnym i Wysokiej Rady składam serdeczne gratulacje z okazji 
otrzymania nagród oraz szczere podziękowania za wkład włożony w rozwijanie działalności 
i życzę kolejnych sukcesów. Zapraszam Państwa na środek. 

Burmistrz oraz Przewodnicząca dokonali wręczenia kwiatów oraz pamiątkowych upominków. 

Pan Ryszard Makowiecki zabrał głos w ramach podziękowań oraz przedstawił historię 
powstania muzeum, nawiązał również do promocji turystyki na terenie powiatu strzeleckiego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej na ręce Burmistrza Tadeusza Goca przekazała flagę 
województwa opolskiego, którą otrzymała podczas I konwentu Rad Miejskich i Powiatu od 
pana Rafał Bartka. Poprosiła by w miarę możliwości wywiesić tę flagę podczas święta 
województwa opolskiego 9 czerwca, aby pokazać naszą przynależność i wsparcie w dążeniach 
do utrzymania naszego województwa. 

Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Na podstawie listy obecności2 stwierdzam prawomocność 
obrad. Na sali jest 21 Radnych, co stanowi quorum. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, materiały na dzisiejszą sesję 
otrzymaliście w dniu 23 października 2019 r. Materiały do druku nr 2 i 3 zgodnie 
z zapowiedzią otrzymaliście w dniu dzisiejszym. Czy są jakieś pytania i uwagi do porządku 
obrad? 

Brak zgłoszonych uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych uwag, to przechodzimy do realizacji 
przyjętego porządku obrad.3 

Przyjęcie informacji 

 

- o stanie realizacji zadań oświatowych4 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Przechodzimy do punktu przyjęcie informacji o stanie 
realizacji zadań oświatowych  w roku szkolnym 2018-2019. Informacja została przedstawiona 

 
2Lista obecności. 
3 Porządek obrad sesji. 
4 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych  w roku szkolnym 2018-2019 
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podczas obrad wspólnego posiedzenia w dniu 21 października przez dyrektor Marzennę 
Staroszczyk. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli macie Państwo jakieś dodatkowe pytania 
i wątpliwości na sali jest pani dyrektor. Otwieram dyskusję. 

Radny Jan Chabraszewski zapytał o oszczędności finansowe powstałe po byłym strajku 
nauczycieli. Na co zostały przeznaczone te pieniądze. Poprosił o przygotowanie wykazu 
dodatkowych zajęć. Dyrektor Staroszczyk wyjaśniła Wysokiej Radzie wątpliwości. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to stwierdzam przyjęcie 
informacji. Pozostając w temacie oświaty, w związku z kończącą się kadencją proszę o krótkie 
przedstawienie sprawozdania z działalności Młodzieżowej Rady Gminy. Sprawozdanie 
przedstawi Przewodniczący Młodzieżowej Rady Gminy Kacper Gruszka. 

Przewodniczący Młodzieżowej Rady Gminy przedstawił Wysokiej Radzie sprawozdanie 
z działalności rady w ostatnim roku.5 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy ktoś z państwa Radnych ma jakieś pytania? 

Brak zgłoszonych uwag.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Nie widzę, wobec tego stwierdzam przyjęcie sprawozdania 
z działalności Młodzieżowej Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do punktów 
dotyczących przyjęcia informacji w sprawach: 

- o zgłoszonych żądaniach i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 36 i 37 ustawy 
z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym6: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – informację przedstawi pani Magdalena Wolańska architekt 
miejski.  

Pani Magdalena Wolańska przedstawiła Radnym informację. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania, nie widzę więc stwierdzam 
przyjęcie informacji.  

– w sprawie stawki podatku od środków transportowych na 2020 rok7; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Przechodzimy do punktu przyjęcia informacji w sprawie 
stawki podatku od środków transportowych na 2020 rok. Materiał ten był omawiany podczas 
obrad wspólnego posiedzenia komisji oraz Komisji Budżetu i Finansów przez panią Sabinę 
Schnurę Kierownika Referatu Podatkowego. 

 
5 Sprawozdanie z działalności Młodzieżowej Rady Gminy Strzelce Opolskie. 
6 Informacja o zgłoszonych żądaniach i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 36 i 37 ustawy z dnia 
27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 
7 Informacja w sprawie stawki podatku od środków transportowych na 2020 rok. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś pytania? 

Brak zgłoszonych uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to stwierdzam przyjęcie 
informacji. Przechodzimy do następnego punktu przyjęcie informacji: 

–  w sprawie stawki podatku rolnego na 2020 rok8; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Przechodzimy do punktu przyjęcia informacji w sprawie 
stawki podatku rolnego na 2020 rok. Materiał ten był omawiany podczas obrad wspólnego 
posiedzenia stałych Komisji oraz Komisji Budżetu i Finansów. Informację przedstawiła Sabina 
Schnura – Kierownik Referatu Podatkowego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to stwierdzam przyjęcie 
informacji. Przechodzimy do następnego punktu przyjęcie informacji. 

- w sprawie stawki podatku leśnego na 2020 rok9; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Ostatnią informacją do przyjęcia jest informacja w sprawie 
stawki podatku leśnego na 2020 rok. Materiał ten był również omawiany podczas obrad 
wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich w dniu 
21 października br. W razie pytań informacji udzieli Sabina Schnura – Kierownik Referatu 
Podatkowego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś pytania? Jeśli nie ma żadnych pytań, to 
stwierdzam przyjęcie informacji. Dziękuję sprawozdawcom za przedstawienie informacji. 
W protokole z dzisiejszej sesji zostanie zapisane, że Rada Miejska przyjęła wszystkie 
informacje. 

Rada Miejska przyjęła wszystkie przedstawione wyżej wymienione informacje. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do głównego punktu 
posiedzenia – podjęcia uchwał w sprawach: 

1) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości – druk nr 1;10 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości – druk nr 1, projekt uchwały przedstawiony 
został podczas obrad wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej. Jeśli są 
dodatkowe wątpliwości, wyjaśnień udzieli Kierownik Referatu Podatkowego pani Sabina 
Schnura. Otwieram dyskusję. 

Brak uwag. 

 
8 Informacja w sprawie stawki podatku rolnego na 2020 rok 
9 Informacja w sprawie stawki podatku leśnego na 2020 rok 
10 Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącej Komisji 
Budżetu i Finansów – panią Agnieszkę Knopik. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest 
za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 1? Proszę o podniesienie ręki 
i naciśnięcie przycisku. Dziękuję. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? 
Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
została przyjęta przy 21 głosach „za”, braku głosów przeciw i braku głosów wstrzymujących 
się.11 

Uchwała została oznaczona Nr XV/146/201912. 

2) zmieniającej Uchwałę Nr III/19/2018 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich 
z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie 
na 2019 r. – druk nr 2;13 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie 
zmieniającej Uchwałę Nr III/19/2018 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 19 grudnia 
2018 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2019 r. – druk nr 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – projekt uchwały przedstawi pani Urszula Killman – 
Skarbnik gminy. 

Pani Urszula Killman przedstawiła Wysokiej Radzie projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącej Komisji 
Budżetu i Finansów – panią Agnieszkę Knopik. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Brak chęci dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest 
za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 2? Proszę o podniesienie ręki 
i naciśnięcie przycisku. Dziękuję. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? 
Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr III/19/2018 Rady Miejskiej 
w Strzelcach Opolskich z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

 
11 Wynik głosowania. 
12 Uchwała nr XV/146/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 października 2019 r. w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
13 Projekt uchwały w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr III/19/2018 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 
19 grudnia 2018 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2019 r. 
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Strzelce Opolskie na 2019 r. została przyjęta przy 20 głosach „za”, braku głosów przeciw 
i braku głosów wstrzymujących się.14 

Uchwała została oznaczona Nr XV/147/201915. 

3) zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2019-
2022 przyjętą Uchwałą Nr III/18/2018 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 
19 grudnia 2018 r. – druk nr 3;16 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie 
zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2019-2022 
przyjętą Uchwałą Nr III/18/2018 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 19 grudnia 
2018 r.– druk nr 3; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – projekt uchwały przedstawi pani Skarbnik Urszula 
Killman. 

Pani Urszula Killman przedstawiła Wysokiej Radzie projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącą Komisji 
Budżetu i Finansów – panią Agnieszkę Knopik. 

Pani Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Brak chęci dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do 
głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku 
nr 3? Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się 
od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy 
Strzelce Opolskie na lata 2019-2022 przyjętą Uchwałą Nr III/18/2018 Rady Miejskiej 
w Strzelcach Opolskich z dnia 19 grudnia 2018 r została przyjęta przy 21 głosach „za”, braku 
głosów przeciw i braku głosów wstrzymujących się.17 

Uchwała została oznaczona Nr XV/148/201918. 

 
14 Wynik głosowania. 
15 Uchwała nr XV/147/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 października 2019 r. w sprawie 
zmieniającej Uchwałę Nr III/19/2018 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie 
uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2019 r. 
16 Projekt uchwały w sprawie zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 
2019-2022 przyjętą Uchwałą Nr III/18/2018 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 19 grudnia 2018 r. 
17 Wynik głosowania. 
18 Uchwała nr XV/148/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 października 2019 r. w sprawie 
zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2019-2022 przyjętą Uchwałą Nr 
III/18/2018 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 19 grudnia 2018 r. 
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4) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Strzeleckiego z przeznaczeniem na 
realizację bezpośrednio przez Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej 
w Strzelcach Opolskich zadania pn.: „Zakup zestawu kotłów gazowych kaskadowych 
z elementami instalacji gazowej, ciepłej wody, centralnego ogrzewania”  – druk nr 4;19 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Powiatu Strzeleckiego z przeznaczeniem na realizację bezpośrednio 
przez Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w Strzelcach Opolskich zadania pn.: 
„Zakup zestawu kotłów gazowych kaskadowych z elementami instalacji gazowej, ciepłej 
wody, centralnego ogrzewania”– druk nr 4; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – projekt uchwały przedstawiony był podczas obrad 
wspólnego posiedzenia komisji we wrześniu. Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - Przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały. Kto 
z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 4? Proszę 
o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Dziękuję. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 
głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Strzeleckiego 
z przeznaczeniem na realizację bezpośrednio przez Komendę Powiatową Państwowej Straży 
Pożarnej w Strzelcach Opolskich zadania pn.: „Zakup zestawu kotłów gazowych kaskadowych 
z elementami instalacji gazowej, ciepłej wody, centralnego ogrzewania” została przyjęta przy 
21 głosach „za”, braku głosów przeciw i braku głosów wstrzymujących się.20 

Uchwała została oznaczona Nr XV/149/201921. 

5) przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zabytkami Gminy Strzelce Opolskie na lata 
2020-2023”– druk nr 5; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
„Gminnego programu opieki nad zabytkami Gminy Strzelce Opolskie na lata 2020-2023”– 
druk nr 5;22 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Projekt uchwały przedstawi pani Magdalena Wolańska 
Architekt Miejski. 

 
19 Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Strzeleckiego z przeznaczeniem na 
realizację bezpośrednio przez Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w Strzelcach Opolskich zadania 
pn.: „Zakup zestawu kotłów gazowych kaskadowych z elementami instalacji gazowej, ciepłej wody, centralnego 
ogrzewania” 
20 Wynik głosowania. 
21 Uchwała nr XV/149/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 października 2019 r. w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Strzeleckiego z przeznaczeniem na realizację bezpośrednio przez 
Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w Strzelcach Opolskich zadania pn.: „Zakup zestawu kotłów 
gazowych kaskadowych z elementami instalacji gazowej, ciepłej wody, centralnego ogrzewania”. 
22 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zabytkami Gminy Strzelce Opolskie na 
lata 2020-2023”. 
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Pani Magdalena Wolańska razem z panią Martą Danielską, która odpowiada za przygotowanie 
programu, przedstawiły Radnym szczegóły projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii przewodniczącego Komisji 
Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy – pana Henryka Skowronka. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Radny Bogusław Farion zgłosił, że w programie opieki nad zabytkami jest sformułowanie 
„kościół filialny w Suchej” a powinno być „kościół parafialny w Suchej”. Burmistrz Tadeusz 
Goc nawiązał do sprawy remontu zabytku kościółka cmentarnego Św. Barbary w Strzelcach 
Op. Radna Agnieszka Knopik wspomniała, że również drewniany Kościół, będący zabytkiem, 
mieści się w Szczepanku. Radna zaprosiła do zwiedzania tego pięknego zabytkowego kościoła 
w Szczepanku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Dziękuję za głosy, przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 5? Proszę 
o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 
głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zabytkami 
Gminy Strzelce Opolskie na lata 2020-2023” została przyjęta przy 21 głosach „za”, braku 
głosów przeciw i braku głosów wstrzymujących się.23 

Uchwała została oznaczona Nr XV/150/201924. 

6) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieograniczonego niezabudowanej 
nieruchomości gminnej położonej w Strzelcach Opolskich przy ul. Kazimierza Wielkiego 
– druk nr 6; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieograniczonego niezabudowanej nieruchomości 
gminnej położonej w Strzelcach Opolskich przy ul. Kazimierza Wielkiego – druk nr 6;25 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Projekt uchwały przedstawi pani Ewa Hałek dyrektor 
Gminnego Zarządu Mienia Komunalnego. 

Pani Ewa Hałek przedstawiła Radzie projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 
Gospodarki Komunalnej i Majątku Gminy – pana Henryka Skowronka. 

Pan Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię komisji. 
 

23 Wynik głosowania. 
24 Uchwała nr XV/150/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 października 2019 r. w sprawie 
przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zabytkami Gminy Strzelce Opolskie na lata 2020-2023”. 
25 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieograniczonego niezabudowanej 
nieruchomości gminnej położonej w Strzelcach Opolskich przy ul. Kazimierza Wielkiego. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Burmistrz Tadeusz Goc przedstawił Radzie sprawę przekazania działki pod budowę bloku 
w ramach programu Pracownik+ Mieszkanie+ oraz porozumienie gminy Strzelce Op. wraz 
z Katowicką Specjalną Strefą Ekonomiczną oraz firmą Kronospan dotyczące programu dla 
pracowników. Radny Piotr Pospiszyl zapytał, czy forma przetargu nieograniczonego nie 
wpłynie na to, że do licytacji stanie ktoś inny. Dopytał również o inną możliwość przekazania 
działki. Burmistrz wyjaśnił, że takie są obostrzenia prawne i jest przekonany, że partner będzie 
bardzo zdeterminowany i z pewnością stanie do przetargu.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma więcej pytań, to przechodzimy do głosowania. 
Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 6? Proszę 
o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 
głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 
nieograniczonego niezabudowanej nieruchomości gminnej położonej w Strzelcach Opolskich 
przy ul. Kazimierza Wielkiego została przyjęta przy 20 głosach „za”, braku głosów przeciw 
i 1 głosie wstrzymując się.26 

Uchwała została oznaczona Nr XV/151/201927. 

7) określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 
jest Gmina Strzelce Opolskie oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków– 
druk nr 7;28 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Strzelce 
Opolskie oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków– druk nr 7; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Projekt uchwały przedstawi pan Henryk Czempiel 
Kierownik Referatu Inicjatyw Gospodarczych i Promocji. 

Pan Henryk Czempiel przedstawił Radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącą Komisji 
Gospodarki i Rozwoju  – panią Danutę Foryt. 

Pani Danuta Foryt przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 
Oświaty, Kultury i Sportu  – pana Marka Zarębskiego. 

Pan Marek Zarębski przedstawił pozytywną opinię komisji. 

 
26 Wynik głosowania. 
27 Uchwała nr XV/151/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 października 2019 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieograniczonego niezabudowanej nieruchomości gminnej 
położonej w Strzelcach Opolskich przy ul. Kazimierza Wielkiego. 
28 Projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 
jest Gmina Strzelce Opolskie oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 
Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – pana Bogdana Małychę. 

Pan Bogdan Małycha przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Brak chęci dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do 
głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku 
nr 7? Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się 
od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Strzelce Opolskie oraz warunków i zasad 
korzystania z tych przystanków została przyjęta przy 20 głosach „za”, braku głosów przeciw 
i braku głosów wstrzymujących się.29 

Uchwała została oznaczona Nr XV/152/201930. 

8) zmiany Statutu Gminnego Zarządu Obsługi Jednostek– druk nr 8; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zmiany 
Statutu Gminnego Zarządu Obsługi Jednostek– druk nr 8;31 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Projekt uchwały przedstawi pani Marzenna Staroszczyk 
Dyrektor Gminnego Zarządu Obsługi Jednostek. 

Pani Marzenna Staroszczyk przedstawiła Radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji 
Oświaty Kultury i Sportu  – pana Marka Zarębskiego. 

Pan Marek Zarębski przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Brak chęci dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do 
głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku 
nr 8? Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się 
od głosowania? Dziękuję. 

 
29 Wynik głosowania. 
30 Uchwała nr XV/152/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 października 2019 r. w sprawie 
określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Strzelce Opolskie 
oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 
31 Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminnego Zarządu Obsługi Jednostek. 
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Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zmiany Statutu Gminnego Zarządu Obsługi Jednostek 
została przyjęta przy 21 głosach „za”, braku głosów przeciw i braku głosów wstrzymujących 
się.32 

Uchwała została oznaczona Nr XV/153/201933. 

9) zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum nr 1 w Strzelcach Opolskich – druk 
nr 9; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zakończenia 
działalności Publicznego Gimnazjum nr 1 w Strzelcach Opolskich– druk nr 9;34 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Projekt uchwały przedstawi pani Marzenna Staroszczyk 
dyrektor Gminnego Zarządu Obsługi Jednostek. 

Pani Marzenna Staroszczyk przedstawiła Radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii przewodniczącego Komisji 
Oświaty Kultury i Sportu  – pana Marka Zarębskiego. 

Pan Marek Zarębski przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Brak zgłoszonych uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do 
głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku 
nr 9? Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się 
od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum nr 1 
w Strzelcach Opolskich została przyjęta przy 21 głosach „za”, braku głosów przeciw i braku 
głosów wstrzymujących się.35 

Uchwała została oznaczona Nr XV/154/201936. 

10) zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum nr 2 im. Czesława Niemena 
w Strzelcach Opolskich – druk nr 10; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zakończenia 
działalności Publicznego Gimnazjum nr 2 im. Czesława Niemena w Strzelcach Opolskich– 
druk nr 10;37 

 
32 Wynik głosowania. 
33 Uchwała nr XV/153/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 października 2019 r. w sprawie 
zmiany Statutu Gminnego Zarządu Obsługi Jednostek. 
34 Projekt uchwały w sprawie zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum nr 1 w Strzelcach Opolskich. 
35 Wynik głosownia. 
36 Uchwała nr XV/154/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 października 2019 r. w sprawie 
zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum nr 1 w Strzelcach Opolskich. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Projekt uchwały przedstawi pani Marzenna Staroszczyk 
Dyrektor Gminnego Zarządu Obsługi Jednostek. 

Pani Marzenna Staroszczyk przedstawiła Radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii przewodniczącego Komisji 
Oświaty Kultury i Sportu  – pana Marka Zarębskiego. 

Pan Marek Zarębski przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Radna Agnieszka Knopik zaproponowała by figura Czesława Niemena - patrona szkoły - 
została przeniesienia w okolicy szkoły muzycznej w Strzelcach Opolskich. Wywiązała się 
dyskusja nt. możliwości umieszczenia postumentu. Radna Danuta Foryt zwróciła uwagę by 
powstało miejsce pamięci np. PSP Nr 5 miała niedawno jubileusz 45-lecie. Radny Bogusław 
Farion zauważył, że reforma oświaty nie miała na celu pozbycia się patronów. Zaproponował 
by nowopowstałym jednostkom oświatowym dać możliwość przejęcia tych patronów. Pan 
Marek Zarębski wystąpił z propozycją, by nazwać np. nową ulicę nazwiskiem Czesława 
Niemena i tam przenieść jego pomnik. Radny Arnold Kozioł zapytał, dlaczego PSP nr 1 nie ma 
patrona szkoły. Dyrektor GZOJ zauważyła, że nie ma takiego obowiązku by szkoła posiadała 
patrona. Pan Andrzej Porębny przypomniał, że w obecnych czasach młodzież wybiera innych 
bardziej współczesnych patronów. Radna Irena Kaczmarek zaproponowała by po zmianie 
szkoły postawić tabliczkę z napisem, że w tym miejscu była szkoła imieniem danego patrona. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Dziękuję za głosy, przechodzimy do głosowania. Kto 
z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 10? Proszę 
o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 
głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum nr 2 im. 
Czesława Niemena w Strzelcach Opolskich została przyjęta przy 21 głosach „za”, braku 
głosów przeciw i braku głosów wstrzymujących się.38 

Uchwała została oznaczona Nr XV/155/201939. 

11) zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum  im. Jana Pawła II w Szymiszowie – 
druk nr 11; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zakończenia 
działalności Publicznego Gimnazjum im. Jana Pawła II w Szymiszowie – druk nr 11;40 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Projekt uchwały przedstawi pani Marzenna Staroszczyk 
dyrektor Gminnego Zarządu Obsługi Jednostek. 

 
37 Projekt uchwały w sprawie zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum nr 2 im. Czesława Niemena 
w Strzelcach Opolskich. 
38 Wynik głosowania. 
39 Uchwała nr XV/155/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 października 2019 r. w sprawie 
zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum nr 2 im. Czesława Niemena w Strzelcach Opolskich. 
40 Projekt uchwały w sprawie zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum im. Jana Pawła II 
w Szymiszowie. 
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Pani Marzenna Staroszczyk przedstawiła Radnym projekt uchwały. Powiadomiła Wysoką 
Radę, że dyrektor szkoły rozpoczął procedurę przejęcia patrona. 

Przewodnicząca Rady Miejski ej – Proszę o przedstawienie opinii przewodniczącego Komisji 
Oświaty Kultury i Sportu  – pana Marka Zarębskiego. 

Pan Marek Zarębski przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Brak chęci dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do 
głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku 
nr 11? Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się 
od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum im. Jana 
Pawła II w Szymiszowie została przyjęta przy 21 głosach „za”, braku głosów przeciw i braku 
głosów wstrzymujących się.41 

Uchwała została oznaczona Nr XV/156/201942. 

12) zmian w statucie Młodzieżowej Rady Gminy Strzelce Opolskie – druk nr 12; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zmian 
w statucie Młodzieżowej Rady Gminy Strzelce Opolskie – druk nr 12;43 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Projekt uchwały przedstawi sekretarz Młodzieżowej Rady 
Gminy Ewa Biernat. 

Pani Ewa Biernat przedstawiła założenia projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę o przedstawienie opinii przewodniczącego Komisji 
Oświaty Kultury i Sportu  – pana Marka Zarębskiego. 

Pan Marek Zarębski przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Radny Henryk Skowronek jako członek Komisji Oświaty, Kultury i Sportu podkreślił, że 
przedstawiony projekt uchwały jest bardzo dojrzały a młodzież angażuje się w pracę w radzie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma więcej głosów przechodzimy do głosowania. 
Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 12? Proszę 

 
41 Wynik głosownia. 
42 Uchwała nr XV/156/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 października 2019 r. w sprawie 
zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum im. Jana Pawła II w Szymiszowie. 
43 Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie Młodzieżowej Rady Gminy Strzelce Opolskie. 
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o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 
głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zmian w statucie Młodzieżowej Rady Gminy Strzelce 
Opolskie została przyjęta przy 21 głosach „za”, braku głosów przeciw i braku głosów 
wstrzymujących się.44 

Uchwała została oznaczona Nr XV/157/201945. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ogłaszam 10 minut przerwy. 

Po przerwie. 

Po przerwie głos zabrała pani Marzenna Staroszczyk, która wyjaśniła błąd pisarski w projekcie 
uchwały do druku nr 11 w sprawie zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum im. Jana 
Pawła II w Szymiszowie. Mecenas Waldemar Piontek dodał, że należy przegłosować jeszcze 
raz uchwałę. Pani Marzenna Staroszczyk przeczytała Radzie Miejskiej tekst projektu uchwały 
ze zmianą. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest 
za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 11 z poprawką? Proszę o podniesienie 
ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zakończenia 
działalności Publicznego Gimnazjum im. Jana Pawła II w Szymiszowie została przyjęta przy 
21 głosach „za”, braku głosów przeciw i braku głosów wstrzymujących się.46 

Uchwała została oznaczona Nr XV/156/201947. 

13) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych– druk nr 13; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zaliczenia 
drogi do kategorii dróg gminnych – druk nr 13;48 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Projekt uchwały przedstawiony został podczas obrad 
wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w dniu 21 października 2019 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Radny Henryk Skowronek zabrał głos i poprosił o skierowanie podejmowanego projektu 
uchwały do ponownego przeanalizowania na Komisji Gospodarki Komunalnej i Majątku 
Gminy, wobec tego zawnioskował o wycofanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi 
do kategorii dróg gminnych. 

 
44 Wynik głosowania. 
45 Uchwała nr XV/157/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 października 2019 r. w sprawie 
zmian w statucie Młodzieżowej Rady Gminy Strzelce Opolskie. 
46 Wynik głosownia. 
47 Uchwała nr XV/156/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 października 2019 r. w sprawie 
zakończenia działalności Publicznego Gimnazjum im. Jana Pawła II w Szymiszowie (załącznik nr 42). 
48 Projekt uchwały zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Dziękuję, przechodzimy do głosowania w sprawie 
wniosku pana Radnego Henryka Skowronka o wycofanie projektu uchwały z porządku obrad. 
Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem wniosku w sprawie wycofania projektu uchwały 
w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, opisanego na druku nr 13? Proszę 
o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 
głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że wniosek w sprawie wycofania w/w projektu uchwały został przyjęty przy 20 
głosach „za”, braku głosów przeciw i 1 głosie wstrzymujących się.49 

14) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych– druk nr 14; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zaliczenia 
drogi do kategorii dróg gminnych– druk nr 14;50 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Projekt uchwały przedstawiony został podczas obrad 
wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w dniu 21 października 2019 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Brak zgłoszonych uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do 
głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku 
nr 14? Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się 
od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych została 
przyjęta przy 20 głosach „za”, braku głosów przeciw i braku głosów wstrzymujących się.51 

Uchwała została oznaczona Nr XV/158/201952. 

Wybory ławników do Sądu Okręgowego w Opolu oraz Sądu 
Rejonowego w Strzelcach Opolskich  na kadencję 2020 – 2023 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej- Gabriela Puzik – Szanowni Państwo, przechodzimy do 

kolejnego punktu posiedzenia – wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Opolu oraz Sądu 

Rejonowego w Strzelcach Opolskich na kadencję 2020 – 2023. 

 
49 Wynik głosowania. 
50 Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 
51 Wynik głosowania. 
52 Uchwała nr XV/158/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 października 2019 r. w sprawie 
zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 
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1) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do 

sądów powszechnych na kadencję 2020-202353 – druk nr 15; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Gabriela Puzik - Szanowni Państwo, przechodzimy do 

projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2020-2023, opisanego na druku nr 15. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Gabriela Puzik – Projekt uchwały otrzymaliście Państwo 

w dniu 23 października 2019 roku. 

Oddaję głos Panu Bogdanowi Małycha – Przewodniczącemu zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników w kadencji 2020 – 2023. 

Radny Bogdan Małycha przedstawił zebranym na sesji radnym szczegółowy regulamin 

głosowania w wyborach ławników do Sądu Okręgowego w Opolu oraz Sądu Rejonowego 

w Strzelcach Opolskich na kadencję 2020 – 2023.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram dyskusję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Gabriela Puzik – Jeśli nie ma żadnych pytań ani uwag, to 

przechodzimy do głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 15? Proszę 

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników 

do sądów powszechnych na kadencję 2020-2023 została przyjęta jednogłośnie przy 21 

głosach „za”, braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się54. 

Uchwała została oznaczona Nr XV/159/201955. 

2) przedstawienie opinii o zgłoszonych kandydatach na ławników sądowych; 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej- Gabriela Puzik – Szanowni Państwo, przechodzimy do 

przedstawienia opinii o zgłoszonych kandydatach na ławników sądowych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Gabriela Puzik – Oddaję głos Panu Bogdanowi Małycha – 

przewodniczącemu zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników w kadencji 2020 – 

2023. 

 
53 Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych na 
kadencję 2020-2023. 
54 Wynik głosowania. 
55 Uchwała Nr XV/159/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 października 2019 roku w sprawie 
ustalenia  regulaminu  głosowania w wyborach  ławników  do sądów  powszechnych  na  kadencję 2020-2023. 
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Radny Bogdan Małycha przedstawił szczegółową opinię56 o zgłoszonych kandydatach na 

ławników do Sądu Okręgowego w Opolu oraz Sądu Rejonowego w Strzelcach Opolskich na 

kadencję 2020 - 2023. 

Radny Bogdan Małycha – Czy Państwo Radni mają pytania? 

3) powołanie Komisji Skrutacyjnej; 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – Gabriela Puzik - Szanowni Państwo, przechodzimy do 

kolejnego punktu posiedzenia – Powołania Komisji Skrutacyjnej. Proponuję aby członkowie 

zespołu ds. zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników stanowili komisję 

skrutacyjną. Przypomnę, że są to Radni: Bogdan Małycha, Irena Kaczmarek, Agnieszka 

Knopik, Marek Zarębski i Antoni Karecki. Proponuję również, aby przewodniczącym Komisji 

Skrutacyjnej został pan Bogdan Małycha. 

Czy są uwagi? 

Brak uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Gabriela Puzik – Przechodzimy do głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem składu komisji skrutacyjnej? Proszę o podniesienie 

ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że skład Komisji Skrutacyjnej został zatwierdzony jednogłośnie przy 20 głosach 

„za”, braku głosów przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym57. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Gabriela Puzik - Proszę zatem, aby Komisja Skrutacyjna 

zebrała się i przygotowała karty do głosowania oraz urnę w celu przeprowadzenia tajnego 

głosowania.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Gabriela Puzik - ZARZĄDZAM PRZERWĘ. 

Komisja Skrutacyjna w składzie: Bogdan Małycha - przewodniczący, Agnieszka Knopik - 

członek, Irena Kaczmarek - członek, Antoni Karecki - członek, Marek Zarębski - członek, 

przygotowała karty do głosowania sporządzone odrębnie dla każdego sądu według jednolitej 

formy. 

4) przeprowadzenie głosowania tajnego; 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Gabriela Puzik – Szanowni Państwo, Komisja Skrutacyjna 

przygotowała karty do głosowania. Kandydaci na ławników umieszczeni są na karcie 

w porządku alfabetycznym, według deklaracji dotyczącej informacji, w którym sądzie 

 
56 Opinia zespołu (przekazana Radnym na 7 dni przed Sesją). 
57 Wynik głosowania. 
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kandydat proponowany jest do orzekania. Karty zostały opatrzone pieczęcią. Przechodzimy 

zatem do przeprowadzenia głosowania tajnego. Informuję, że na Sali znajduje się wydzielone 

miejsce umożliwiające tajne dokonanie wyboru kandydatów na kartach do głosowania. 

Czy Radni potrzebują dodatkowych wyjaśnień? Przypominam, że do sądu zarówno 

okręgowego jak i rejonowego wskazujemy czy kandydat ma zostać wybrany, czy też nie. 

Proszę Przewodniczącego zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników w kadencji 

2020 – 2023 – pana Bogdana Małycha, o rozdanie kart. 

Następuje głosowanie tajne. 

Pan Bogdan Małycha – przewodniczący Komisji Skrutacyjnej, wyczytuje, według listy 

obecności, nazwiska radnych, którzy kolejno podchodzą do urny i w obecności Komisji 

Skrutacyjnej wrzucają do niej karty do głosowania. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Gabriela Puzik - ZARZĄDZAM PRZERWĘ. 

Komisja Skrutacyjna udała się do osobnego pomieszczenia w celu ustalenia wyników 

głosowania i sporządzenia odrębnych protokołów dla każdego sądu z przeprowadzonego 

głosowania kandydatów na ławników. Protokoły zostały podpisane przez wszystkich członków 

Komisji Skrutacyjnej.  

5) przedstawienie wyników wyborów; 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – Gabriela Puzik – Szanowni Państwo, przechodzimy do 

przedstawienia wyników wyborów58. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Gabriela Puzik – Oddaję głos Panu Bogdanowi Małycha – 

przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej. 

Pan Bogdan Małycha – przewodniczący Komisji Skrutacyjnej ogłosił wyniki wyborów poprzez 

odczytanie protokołów59.  

Przewodniczący odczytał protokół wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Opolu. W obu 

przypadkach liczba kandydatów na ławników była mniejsza niż liczba wybieranych ławników. 

Przewodniczący określił liczbę radnych obecnych na sesji, liczbę radnych uprawnionych do 

głosowania, imiona i nazwiska zgłoszonych kandydatów, liczbę radnych, którym wydano karty 

do głosowania, liczbę kart wyjętych z urny, liczbę kart nieważnych, kolejno imię (imiona) 

i nazwisko zgłoszonego kandydata oraz liczbę głosów ważnych: za wyborem kandydata na 

ławnika, przeciw wyborowi kandydata na ławnika, bez dokonania wyboru oraz stwierdził 

wynik głosowania w obrębie głosowania na ławnika, stwierdzając, że kandydat uzyskał więcej 

 
58 Karty do głosowania w wyborach ławników do Sądu Okręgowego w Opolu oraz Sądu Rejonowego 
w Strzelcach Opolskich. 
59 Protokoły z wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Opolu oraz Sądu Rejonowego w Strzelcach Opolskich. 
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głosów, znaków „x” w kratce obok wyrazu „tak” od sumy znaków „x” w kratce obok wyrazu 

„nie”.  

6) podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020-

202360 – druk nr 16; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Gabriela Puzik – Szanowni Państwo, przechodzimy do 

projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020-

2023. 

Nazwiska wybranych ławników zostały wpisane w odpowiednie miejsca projektu uchwały 

i przedłożone radnym. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała na głos treść projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Gabriela Puzik – Czy Państwo Radni Mają pytania? 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Gabriela Puzik – Jeśli nie ma żadnych pytań, to 

przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 16? Proszę 

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

 
Stwierdzam, że Uchwała w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych na kadencję 

2020-2023 została przyjęta przy 20 głosach „za”, braku głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się61. 

Uchwała została oznaczona Nr XV/160/201962. 

Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do przyjęcia protokołu 

z XIV sesji Rady Miejskiej. Czy są jakieś pytania i uwagi do protokołu? Nie widzę. Jeśli nie 

ma uwag, to stwierdzam przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami63 
 

 
60 Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020-2023. 
61 Wynik głosowania. 
62 Uchwała Nr XV/160/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 października 2019 roku w sprawie 
wyboru ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020-2023. 
63 Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Panią Marię Feliniak zastępcę burmistrza 

o przedstawienie sprawozdania. 

Pani wiceburmistrz Maria Feliniak przedstawiła sprawozdanie z okresu międzysesyjnego. 

Pytania do sprawozdania Burmistrza 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy Państwo Radni mają pytania, uwagi?  
 
Radny Henryk Skowronek zapytał o wykorzystanie frezowin do remontu dróg oraz o program 
„Zatrzymać smog” i jej niską frekwencję chętnych. 
Pani Radna Pelagia Ochwat zabrała głos w sprawie propozycji poprowadzenia objazdu przy 
okazji remontu ulicy Strzeleckiej w Dziewkowicach. 
Radny Piotr Pospiszyl zadał pytanie w sprawie środków w wysokości 12,5 mln na jakie cele 
zostały przeznaczone. 
 

Wnioski, sprawy różne 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – wnioski 
i sprawy różne. Otwieram dyskusję. 

Radna Danuta Foryt zainterweniowała w sprawie doświetlenia ulicy i przejścia dla pieszych na 
Cementowej oraz zamontowania radarowego wyświetlacza prędkości niedaleko skrzyżowania 
z ulicą Opolską, Bocznicową, Kolejową z powodu problemów z wyjazdem. 

Radny Piotr Pospiszyl zapytał, jak wygląda sprawa z budową obwodnicy miasta. 

Radny Andrzej Porębny zgłosił, że na ul. Sosnowej od strony cmentarza na przejściu z ul. 
Strzelców Bytomskich rośnie lipa, która utrudnia widoczność. 

Radny Bogusław Farion zabrał głos w sprawie ubytku, ukruszonego elementu na placu zabaw 
w Suchej oraz poprosił o naprawę barierek na mostku przy ul. Powstańców Śl. 

Radna Pelgia Ochwat wypowiedziała się w sprawie działań mieszkańców Dziewkowic, którzy 
starają się o środki by szkoła funkcjonowała, dzięki temu wymieniona została kostka 
i pomalowano ściany. 

Radny Arnold Kozioł zapytał o żądania Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa w sprawie 
zwrotu wypłaty odszkodowania. 

Na wszystkie zapytania i wątpliwości informacji udzielił zastępca burmistrza Józef Kampa. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych z poprzedniej sesji 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 
odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych z poprzedniej sesji. Odpowiedzi na zapytania 
zostały przekazane w terminie.64  

Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 
interpelacje i zapytania radnych. Otwieram dyskusję. 

Na ręce przewodniczącej Rady Miejskiej złożono interpelacje na piśmie.65 

Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – W związku z art. 24h pkt 12 Ustawy o samorządzie 
gminnym informuję, że Wysoka Rada powiadomiona została o analizie złożonych oświadczeń 
majątkowych radnych podczas XII sesji Rady Miejskiej w dniu 26 czerwca. Do 30 
października br. Urząd Skarbowy miał czas przeanalizować złożone oświadczenia pod kątem 
wykazania ewentualnych błędów. 
Przypominam również o zaproszeniu na 11 listopada, liczę na Państwa obecność. Na moje ręce 
wpłynęło również zaproszenie Środowiskowego Domu Samopomocy na XV Wojewódzki  
Halowy Turniej Sportowy w dniu 15 listopada br. 
Otwieram dyskusję. 
 
Radna Danuta Foryt  zaprosiła chętnych radnych na spotkanie w ramach posiedzenia Komisji 
Gospodarki i Rozwoju, które odbędzie się w Centrum Kształcenia Zawodowego 
i Ustawicznego w Strzelcach Opolskich w dniu 5 listopada br. 
 

Ustalenie daty następnej sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ustalam termin kolejnej XVI Sesji Rady Miejskiej na dzień 
27 listopada 2019 roku o godz. 13:00. 
 

Zamknięcie obrad XV Sesji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Zamykam obrady XV Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 
Opolskich.  

Zamknięcia obrad XV Sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela Puzik. 

 Przewodniczyła: Gabriela Puzik 

Protokół sporządziła Małgorzata Kielan 

 

Sprawdziła: Magdalena Żelazna 

 
64 Odpowiedź na interpelacje radnych Rady Miejskiej. 
65 Zapytania i interpelacje radnych zgłoszone podczas sesji. 


